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§ 1 Mötets öppnande
Dagordningen godkänns

§ 2 Presentationsrunda
De närvarande presenterar sig.
Sekreteraren går igenom närvaron.

§ 3 Godkännande av dagordningen.
Mötet godkänner den utsända dagordningen.

§ 4 Val av justerare.

Mötet väljer ordföranden och till att justera dagens protokoll.

§ 5 Föregående protokoll

Mötet går igenom föregående protokoll 8/2021 från den 2021-10-14
och godkänner det.

§ 6 Information från förvaltningen

En medborgare har skickat ett förslag till enheten stadsmiljö på
förvaltningen med önskemål om att stadsdelsförvaltningen startar
en lokal med bland annat maskiner som medborgarna kan använda
för olika hantverk. Förslaget har skickats till pensionärsrådet för
synpunkter. För dagen är förslaget inget som rådet går vidare med.
Rådet ser gärna att det finns lokaler för att bryta isolering som
många pensionärer drabbats av, och att Aktivitetscenter skall ha
generösa öppettider.

Skärholmens omsorg om äldre och funktionsnedsatta har meddelat
att förvaltningen startat sina aktivitetscenter igen och har sänt ut
programblad. Rådet ser gärna att företrädare för aktivitetscenter kan
komma till ett kommande möte med rådet för att diskutera
programverksamhet, öppettider och hur man gemensamt bäst kan
komma ut med informationen till pensionärerna i Skärholmen.

§ 7 Föredragningslista till nämndsammanträde

Mötet lämnar inga synpunkter på ärendena på kommande
sammanträde för Skärholmens stadsdelsnämnd i november månad.



§ 8 Särskilda frågor till detta sammanträde

A) Trygghets- och Äldreborgarrådet Erik Slottner deltar på dagens
sammanträde och informerar om sitt uppdrag som politiker och de
prioriteringar som han har. Bland annat ska en högre ersättning utgå
till omsorgens verksamheter och till utförare som har en hög
kvalitet. Han har också budgeterat för de största resurstillskotten
inom omsorgen som budgeterats de senaste 8 åren. Kraven på vad
utförare ska göra har också ökats i de förfrågningsunderlag som
utförarna fått. I stadens satsningar har också hänsyn tagits till att
utsatta områden med högre ohälsotal, för att komma till rätta med
skillnaderna.

Frågor som ställs till Erik Slottner är bland annat:
• Vilka visioner har Du för Äldreomsorgen för 2022 och
framåt?

•

•

Vilka åtgärder vidtas för att minimera problemet med
ovaccinerad personal?
Borde inte uppföljning av den kommunala respektive privata
verksamheten ske på likartat sätt, exempelvis via Medicinskt
Ansvarig Sjuksköterska (MAS)?

• Hur ser strategin ut för att tillgodose det framtida behovet av
seniorbostäder?
- Sker några markanvisningar?
- Hur engagera samtliga allmännyttiga bostadsbolag?
- Hur öka möjlighet till seniorboende 65+ utan behov av
biståndsbedömning?

• Det är viktigt att vi äldre får veta vilket brett utbud av
tjänster och stöd som finns i kommunen.
Informationsmaterial om Stockholms stads insatser för
äldre, bör delges kontinuerligt till alla seniorer.
- Hur kan det ske på bästa sätt?

• Pensionärsråden är i första hand en resurs för
stadsdelsnämnden.
Men råden har ofta synpunkter även på frågor som ligger
utanför stadsdelens mandat.
- Hur kan Stadsledningskontoret i sitt arbete involvera SPR i
syfte att stärka delaktigheten och inflytandet?

Erik Slottner svara bland annat att:
* arbetsgivaren har ett ansvar för att se till att ovaccinerad personal
inte kommer i kontakt med brukare inom hemtjänsten eller vård och



omsorgsboenden, och att t v även munskydd/visir användes.
Inom hemtjänsten bör en yrkeskarriärstrappa införas, så att det blir
mer attraktivt att arbeta inom vården.
* för byggande av seniorboenden kommer antalet markanvisningar
till seniorbostäder att öka.
* det finns budgeterat för att stadsdelarna ska kunna informera
seniorer om stadsdelens verksamheter.
* det är önskvärt att samarbetet mellan de lokala pensionärsråden
och övriga stadens råd ökar.

B) Övriga frågor

Rådet diskuterar det fortsatta arbetet med nämndens
verksamhetsplan. Den 5 november har stadsdelsförvaltningen sänt
ut ett underlag till verksamhetsplan till råden för synpunkter. Rådet
ska senast lämna sina synpunkter till förvaltningen den 19
november. Rådet är inbjudet att delta på nämndkonferens 18
november kring verksamhetsplanen. Ordföranden kan delta på plats
och ledamöterna kan delta digitalt via Skype.

C) Rådet diskuterar nomineringarna till stadsdelsnämndens
pensionärsråd år2022.
Sekreteraren har skickat meddelande till respektive ordförande i
rådets medlemsorganisationer om att lämna uppgift om antal
medlemmar i respektive organisation och om att lämna 5
nomineringar var till nya ledamöter i rådet. Fördelningen av antal
ledamöter i år har stadsdelsnämnden beslutat ska vara baserat på
antal medlemmar i respektive organisation. Fördelningen i
nomineringen av ledamöter från respektive organisation är
preliminär.

§ 9 Skrivelser och rapporter
Utsänt till pensionärsrådet via mejl till rådet.

Protokoll nr 9 2021-10-12 Kommunstyrelsens pensionärsråd, KPR

§ 10 Frågor till kommande sammanträde

* Stadsdelsnämndens sekreterare Maria Nilsson kommer att delta på
decembersammanträdet den 9 december för att lämna information
och diskutera angående utredningsuppdraget "att utarbeta en



strategi hur nämndens råd på bästa sätt kan utnyttjas och hur arbetet
bäst kan ske".

* Ordföranden för stadsdelsnämnden bjuds in tillsammans med vice
ordföranden till i början av kommande år.

* Stadens äldreombudsman Susanne Leinsköld bjuds in till ett
kommande möte i början av nästa år.

§ 11 Övriga frågor

* Beslutat är att flytta rådets decembermöte till den 9 december.

*Rådetkan mejla synpunkter, avseende verksamhetsplanen för
Skärholmens stadsdelsnämnd 2022, till ordföranden senast den 15
november f v b.

* Enligt SR Ekot saknas reservkraft till många omsorgsboenden.
Rådet undrar om hur det är i Sätra vård- och omsorgsboende.
Frågan går till förvaltningen om reservkraftaggregat finns på Sätra
VoB.

§ 12 Mötet avslutas

Rådets ordförande avslutar och tackar för dagens sammanträde.

sz:are~

Leo Westerblom



Leo Westerblom

Från:
Skickat:
Till:
Ämne:
Bifogade filer:

christer flink <christer.flink@live.se>
den 12 november 2021 18:02
Leo Westerblom; Göran (gorced@hotmail.com)
Sv: Utkast3 PRåd Protok2021111.docx
Utkast3PRådProtok2021111 (christer flink).docx

Hej!
Nu har jag gjort mina justeringar.
Hälsningar
Christer

Från: Leo Westerblom <leo.westerblom@stockholm.se>
Skickat: den 12 november 2021 08:24
Till: Christer Flink<> (christer.flink@live.se) <christer.flink@live.se>; Göran (gorced@hotmail.com)
<gorced@hotmail.com>
Ämne: Utkast3PRådProtok2021111.docx

Hej.
Jag bifogar ett utkast till nämndens pensionärsråds protokoll för justering.
Med vänlig hälsning

Leo Westerblom
Leo Westerblom
Administration och sekreterare för pensionärs- och funktionshinderråd.

Skärholmens Stadsdelsförvaltning
Nämnd- och verksarnhetsstöd, Enheten för administration och [T.
Bodholrnsplan 2, Box 503, 127 26 Skärholmen
Telefon: 08-508 24 889
E-post: leo.westerblom@stockholm.se
stockholm.se
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Information om behandling av personuppgifter
Inom Stockholms stad är det respektive nämnd eller styrelsen i det bolag som hanterar personuppgifterna, som är
personuppgiftsansvarig. På stockholm.se/dataskvdd hittar du information om stadens behandling av personuppgifter.



Leo Westerblom

Från:
Skickat:
Till:
Ämne:

Göran Cederstrand <gorced@hotmail.com>
den 15 november 2021 16:26
Leo Westerblom
Protokoll

Hej!
Du får OK på pensionärsrådets protokoll.
Hälsningar/Göran

Skickades från Outlook


